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Abstract (en)
[origin: DE3422692A1] In a buckle for safety belts, especially in motor vehicles, with a buckle housing and with a buckle tongue which can be
inserted into an orifice of the latter and is to be blocked in the housing by means of at least one locking member and is stressed by a spring-
loaded ejector, there is the technical problem of the rattling of the housing and buckle tongue against one another which is to be prevented. For this
purpose, there is arranged in the region of the insertion orifice of the buckle tongue (12) in the buckle housing (10) at least one spring element (30,
31, 50) which projects laterally with at least one reference face (48) into the path (11) to be covered by the buckle tongue during insertion, in such a
way that the buckle tongue is stressed transversely to the direction of insertion or ejection. <IMAGE>

Abstract (de)
Bei einem Schloß für Sicherheitsgurte, insbesondere in Kraftfahrzeugen, mit einem Schloßgehäuse und einer in eine Öffnung desselben
einsteckbaren und durch wenigstens ein Verriegelungsglied im Gehäuse zu sperrenden, von einem federbelasteten Auswerfer beufschlagten
Schloßzunge, besteht das technische Problem des Klapperns von Gehäuse und Schloßzunge aneinander, welches verhindert werden soll. Hierzu ist
im Bereich der Einstecköffnung für die Schloßzunge (12) im Schloßgehäuse (10) wenigstens ein Federelement (30, 31, 50) angeordnet, welches mit
mindestens einer Bezugsfläche (48) in die von der Schloßzunge beim Einstecken zu durchschreitende Bahn (11) seitlich derart hineinragt, daß die
Schloßzunge quer zur Einsteck- bzw. Auswurfrichtung beaufschlagt wird.
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